
BURMlSTRZ MIASTA LUBAWKA
na Vlll Sesję Rady Miejskiej w Lubawce

w dniu 27 maja 2O2I roku.
w sprawie : udziela n ia od powiedzi na zapytaĘie/i nterpelację

Wo,0003.22.2021,
RADA MIEJSM W LUBA\TCE

Podpis

Lubawka, 20 maja 2O2Ir.

Krzysztof Jawor
Radny Rady Miejskiej
w Lubawce

O d p owied ź n a z€pyłaĄłe/i nte rpe l a cj ę
Na podstawie art.24 ust.6 ustawy z dnia 27 maja 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity
Dz.U.z2O2Or.poz.7L3,1378)w odpowiedzi na Pana interpelację zdnia29 kwietnia 2021 roku (data
wpływu do biura rady 4 maja 2O2I r.) zarejestrowaną pod numerem W0.0003,22,2O27 przesyłam
poniższe informacje:

Pytanie:
,,W zwiqzku ze zĘm stanem technicznym schodów w parku pomiędzy ulicq Dworcowq, a ulicq
Kombatantów, zwracam się z prośbq o zajecie się tym problemem. W parku znajdujq się
schody w dwóch miejscach i każde z nich sq w złym stanie, W wielu miejscach sq załamane,
co może grozić osobie po nich idqcych wypadkiem."

Odpowiedź:
Park przy ulicy Kombatantów jest pod zarządem Zakładu Gospodarki Miejskiej w Lubawce.

Z informacji uzyskanych od Kierownika /zarządcy ZGM Pana lreneusza Kordzlńskiego

w związku ze złym stanem technicznym schodów dowiedzieliśmy się, że w ubległym roku

zostały zamontowane bariery ochronne wpływające na bezpieczeństwo poruszania się po

schodach. W tym roku budżetowym nie zabezpieczono środków finansowych, które mogłyby

pozwotić na dokonanie dokumentacji projektowej. Zadanie to zostanie wpisane do projektu

budżetu na rok 2022 w celu wykonania nowych schodów zgodnie z projektem.

W przypadku gdy wolą rady jest przyspieszenie tych działań ZGM prosi o informację w celu

przygotowania wniosku o zmiany w budżecie.
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